
 

 

 

Protokoll nr 7/2014 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Jönköpings Flygklubb 2014-11- 
Närvarande: Rolf Beckius, Krister Sjökvist, Bo Wretmo, Ingrid Svalander, Tomas Katzin, Mikael 
Johansson, Mikael Zagerholm 
Förhinder:  Patrik André  
 

1. Öppnande 

Mikael hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll.  

Inget övrigt att följa upp.   Protokollet läggs till handlingarna. 

4. Inkommen post 

Young pilots / FFK’s ungdomssektion vill låna klubbhuset vid nästa Dream hack nu i 

december. Det beviljas om det inte slängs kaffesump i avloppet.  

5. Ekonomi  – rapport från kassören 

Bolaget: Resultat: +29 tKr , Kassabehållning +520 tKr. 

Klubben: Resultat  +6 tKr, Kassabehållning +683 tKr. 

Det finns lite poster att justera så resultatet kommer att ändra sig lite  

Flygtider november: 

KIK tot 251 tim 

IDG tot 80 tim 

VAS tot 158 tim 

6. Tekniskt – Rapport från flygplansansvariga.  

Både VAS & KIK har fått sina radioapparater justerade/lagade. 

7. Visingsö 

Vi planerar att införa Swish betalningar på ESSI 

8. Övriga frågor 

Vi kommer att ta upp eventuell försäljning av SE-VAS på höstmötet för att låta medlemmarna 

säga sitt och även diskuterar hur försäljningen ska gå till. Vi kommer att kunna återhyra 

planet under en tid framöver.  

9. Nästa Möte blir 2014-12-09 

10. Mötet avslutades 

Vid protokollet 

 

Justeras: 

Patrik André Mikael Zagerholm 
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